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REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO – GORANSKA 

         ŽUPANIJA      

               
       OPĆINA JELENJE 
        Dražičkih boraca 64 
       51218 DRAŽICE   
 
OPĆINSKO VIJEĆE OPĆINE JELENJE 

KLASA: 010-01/21-01/20 

URBROJ:2170-20-01-22-1 

Dražice, 14. 6. 2022.  

 

ZAPISNIK 

SA 7. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE JELENJE 

Održane 8. lipnja 2022. godine u Domu kulture Dražice s početkom u 18:00 sati 

 

Predsjednik Vijeća pozdravlja prisutne i u 18.00 sati otvara sjednicu.  

Predsjednik Vijeća proziva prisutne redom, Danko Baćac, Ivoslav Ban, Arsen Blažić, Fedor Dorčić, Marinko 

Grabar, Kristian Hlača, Siniša Linić, Robert Maršanić, Martina Mičetić Davidić, Izabela Nemaz, Ivica Pilčić i 

Dino Piljić  

Ostali nazočni: Načelnik Robert Marčelja, pročelnica JUO-a Gordana Tomas, voditeljica Odsjeka za financije 

Vesna Bruketa, mještani: Mirjana Damijani i Sandra Damijani 

Zapisnik vodi: Boris Kovačić 

Predsjednik Vijeća konstatira da je nazočan dovoljan broj vijećnika za donošenje pravovaljanih odluka. 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu za usvajanje zapisnika sa 6. sjednice Općinskog vijeća. 

Nitko se ne javlja za riječ, pa se prelazi na glasanje. 

Predsjednik Vijeća daje zapisnik sa 6. sjednice na usvajanje, zapisnik je jednoglasno usvojen,  

 

Predsjednik Vijeća predlaže sljedeći 

 

DNEVNI RED 

Aktualni sat 

1. Izvješće o sigurnosti na području općine Jelenje za 2021., - predstavnik II. Policijske postaje 

2. Davanje prijedloga za imenovanje kandidata za suca porotnika za mladež Županijskog suda u Rijeci, 

predlagatelj općinski načelnik, izvjestiteljica pročelnica   

3. Donošenje Odluke o visini novčane nagrade dobitnicima javnih priznanja za 2022. godinu - predlagatelj 

općinski načelnik, izvjestiteljica pročelnica  
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4. Donošenje Odluke o visini novčane nagrade dobitnicima javnih priznanja za najuspješnijeg sportaša/cu, 

najuspješnijoj ekipi i najuspješnijem sportskom djelatniku 

5. Izvješće o gospodarenju otpadom na području općine Jelenje za 2021. - predlagatelj općinski načelnik,  

izvjestiteljica pročelnica 

6. Usvajanje Etičkog kodeksa nositelja političkih dužnosti u Općini Jelenje - predlagatelj predsjednik 

Općinskog vijeća,  izvjestiteljica pročelnica 

7. Donošenje Zaključka o usvajanju Analize sustava civilne zaštite za 2021. godinu – predlagatelj općinski 

načelnik,  izvjestiteljica pročelnica  

8. Davanje suglasnosti općinskom načelniku za pokretanje postupka za dugoročno kreditno zaduženje Općine 

Jelenje temeljem kojih će se donijeti Odluka o dugoročnom kreditnom zaduženju Općine Jelenje za 

sufinanciranje  projekata; Izgradnja dječjeg igrališta u Lukežima,  Rekonstrukcija Društvenog doma u 

Podkilavcu i Dogradnja dječjeg vrtića Grobnički tići - predlagatelj općinski načelnik,  izvjestiteljica pročelnica   

9. Donošenje Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u dijelu k.č.4290 KO  Dražice ukupno 1177 m2  i Odluke 

o ovlaštenju općinskog načelniku za pokretanje postupka procjene, prodaje i sklapanja ugovora o prodaji dijela 

k.č. 4290 KO Dražice - predlagatelj  općinski načelnik, izvjestiteljica pročelnica, 

10. Usvajanje V. izmjena Registra nerazvrstanih cesta na području Općine Jelenje - predlagatelj općinski 

načelnik, izvjestiteljica pročelnica,  

11. Prijedlog općinskog vijećnika Ivoslava Bana za postavljenje križa na vrhu HUMA - predlagatelj i 

izvjestitelj općinski vijećnik Ivoslav Ban           

 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu za navedeni Dnevni red. 

Za riječ se javlja Ivoslav Ban, te navodi zašto nema na ovoj sjednici izvješća o radu turističke zajednice, 

komunalnog poduzeća i Dvd-a Ivan Španac, budući da su navedeni veliki potrošači općinskih novaca.  

 

Predsjednik vijeća daje Dnevni red na usvajanje, Dnevni red je usvojen s 9 glasova „ZA“, Ivoslav Ban je 

„PROTIV“ 

 

Prelazi se na aktualni sat u kojem vijećnici imaju pravo postaviti po dva pitanja načelniku. 

 

Za riječ se javlja Ivoslav Ban koji pita da li je u planu da se preko Sušice naprave pješački mostovi, te pita 

kada će početi javno izlaganje katastarske izmjere, načelnik odgovara da se je i radilo na temu prijelaza preko 

Sušice, navodi kako su obavljeni sastanci s Hrvatskim vodama, ističe kako isti nisu zainteresirani za takav 

oblik suradnje ali su dali suglasnost za isto, načelnik ističe da su predmetni zahvati u planu ali trenutno 

financijski nisu ostvarivi, što se tiče katastarske izmjere odrađen je sastanak s katastrom i zemljišnim knjigama 

i u 2023. godini kreće javno izlaganje. 

Marinko Grabar pita da li se planira prenamijeniti napuštene zgrade u naseljima, te pita da li se planira neki 

alternativni pravac prema Rijeci u svrhu povezivanja, budući da se ne može sanirati cesta Lopača-Grohovo, 

načelnik pretpostavlja da se misli na zgradu koja je u planu prenamjene u dom za starije, te navodi ostale 

zgrade na kojima se radi u svrhu prenamjene, što se tiče povezivanja s Rijekom ukazuje da postoji plan novog 

pravca preko Kastva Matulja Čavla i do Općine Jelenje. 

Danko Baćac traži pisano očitovanje što se je dogovorilo na sastanku u svezi katastarske izmjere, te pita zašto 

se je otkazalo „jelenje-plivanje“ za 3 i 4 razred osnovne škole u vrijeme pandemije, načelnik pojašnjava da se 

navedene aktivnosti nisu održavale za vrijeme pandemije a zašto kasnije nisu odrađene da ovisi isključivo o 

organizaciji škole, a općina samo financira, ne sudjeluje u organizaciji. 

Predsjednik Vijeća zaključuje aktualni sat, te se prelazi na 1. točku Dnevnog reda. 

 

Točka 1. Dnevnog reda 

Izvješće o sigurnosti na području općine Jelenje za 2021., - predstavnik II. Policijske postaje 

 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
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Audio zapis sjednice nalazi se na službenim stranicama Općine Jelenje, link : https://www.jelenje.hr/sjednice-

opcinskog-vijeca/  

Predsjednik Vijeća navodi kako su se predstavnici iz II. Policijske postaje ispričali, te ne mogu sudjelovati na 

sjednici zbog intervencije na terenu. Predsjednik Vijeća predlaže da se točka 1. makne s Dnevnog reda ili pita 

ako netko ima drugi prijedlog. Vijećnik Ivoslav Ban ističe da se je Dnevni red utvrdio na početku sjednice i da 

se istoga treba držati. 

Predsjednik vijeća navodi kako se je izvjestitelj ispričao zbog nedolaska, te daje na glasanje da se točka 1. 

prebaci za iduću sjednicu, prijedlog je usvojen s 9 glasova „ZA“, „PROTIV“ je Ivoslav Ban 

 

         Točka 2. Dnevnog reda 

Davanje prijedloga za imenovanje kandidata za suca porotnika za mladež Županijskog suda u Rijeci,     

predlagatelj općinski načelnik, izvjestiteljica pročelnica 

 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu za točku 2. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom da se nalazi 

u istome u trajanju od 23:14  do 25:38, u navedenoj raspravi sudjelovali su Ivoslav Ban ukazuje da je izvjestitelj 

ove točke načelnik, te pita kako načelnik može predložiti osobu suprotno Zakonu, budući da je propisano da 

članovi političkih stranaka ne mogu biti suci porotnici, načelnik ističe da se već godinama ne može naći osoba 

koja bi bila predložena za suca porotnika, te se slaže s navodima imenovanog vijećnika i ističe da se je ovaj 

puta predložio kandidat samo da ne dođe do situacije da opet nitko nije predložen, a o prijedlogu će odlučiti 

nadležno tijelo. 

Prelazi se na glasanje za navedeni prijedlog. 

Prijedlog za imenovanje kandidata za suca porotnika za mladež Županijskog suda u Rijeci usvojen je s 9 

glasova „ZA“, „PROTIV“ je Ivoslav Ban 

 

         Točka 3. Dnevnog reda 

Donošenje Odluke o visini novčane nagrade dobitnicima javnih priznanja za 2022. godinu -  

predlagatelj općinski načelnik, izvjestiteljica pročelnica 

 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Budući da se nitko ne javlja za riječ, prelazi se na glasanje. 

Donošenje Odluke o visini novčane nagrade dobitnicima javnih priznanja za 2022. godinu usvojeno je s 9 

glasova „ZA“, „SUZDRŽAN“ je Ivoslav Ban 

 

Točka 4. Dnevnog reda 

Donošenje Odluke o visini novčane nagrade dobitnicima javnih priznanja za najuspješnijeg 

sportaša/cu, najuspješnijoj ekipi i najuspješnijem sportskom djelatniku 

 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu za točku 4. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom da se nalazi 

u istome u trajanju od 27:01 do 29:55, u navedenoj raspravi sudjelovali su Danko Baćac ističe kako bi bilo 

dobro nagrađivati posebno najboljeg sportaša i sportašicu, kako bi oba spola bila zastupljena, kao prijedlog 

iznosi da se i najbolji sportaš i sportašica nagradi sa 1.000,00 kn, načelnik ističe da je Općina Jelenje je mala 

zajednica i da nema smisla odvajati navedenu nagradu. 

Donošenje Odluke o visini novčane nagrade dobitnicima javnih priznanja za 2022. usvojeno je s 9 glasova 

„ZA“,“PROTIV“ je Ivoslav Ban. 

           Točka 5. Dnevnog reda 

Izvješće o gospodarenju otpadom na području općine Jelenje za 2021. - predlagatelj općinski načelnik,  

izvjestiteljica pročelnica 

 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

https://www.jelenje.hr/sjednice-opcinskog-vijeca/
https://www.jelenje.hr/sjednice-opcinskog-vijeca/
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Predsjednik Vijeća otvara raspravu za točku 5. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom da se nalazi 

u istome u trajanju od 30:32 do 32:25, u navedenoj raspravi sudjelovali su Danko Baćac ističe da će važno 

izvješće biti iduće godine, kada se vidi što se je selekcijom otpada i mjerama postiglo, također pohvaljuje javnu 

tribinu koja je bila u Općini Jelenje, mišljenja je da se izvješće piše samo da se zadovolji forma. 

Izvješće o gospodarenju otpadom na području općine Jelenje za 2021. godinu usvojeno je sa 7 glasova „ZA“, 

„SUZDRŽANI“ su Marinko Grabar i Ivoslav Ban, “PROTIV“ je Danko Baćac 

 

Točka 6. Dnevnog reda 

Usvajanje Etičkog kodeksa nositelja političkih dužnosti u Općini Jelenje - predlagatelj predsjednik 

Općinskog vijeća,  izvjestiteljica pročelnica 

 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu za točku 6. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom da se nalazi 

u istome u trajanju od 33:10 do 44:42 , u navedenoj raspravi sudjelovali su Ivoslav Ban ističe da je ova odluka 

ispunjavanje zakonske obveze, te traži razjašnjenje o koliko tijela se radi i koliko članova se bira, Danko Baćac 

se slaže da je ovo zadovoljavanje forme, predlaže da u članku 13. piše, odnosno da se izbaci da članovi tijela 

Etičkog odbora moraju biti iz ovog vijeća, Predsjednik vijeća ističe da se je Zakon promijenio ove godine što 

se tiče sukoba interesa. Pročelnica Gordana Tomas dodatno pojašnjava da se radi o smjernicama na temelju 

kojih se mora postupati. 

Usvajanje Etičkog kodeksa nositelja političkih dužnosti u Općini Jelenje usvojeno je s 8 glasova 

„ZA“,“SUZDRŽANI“ su Danko Baćac i Marinko Grabar 

 

Točka 7. Dnevnog reda 

Donošenje Zaključka o usvajanju Analize sustava civilne zaštite za 2021. godinu – predlagatelj 

općinski načelnik,  izvjestiteljica pročelnica 

 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu za točku 7. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom da se nalazi 

u istome u trajanju od 45:13 do 58:28, u navedenoj raspravi sudjelovali su Danko Baćac ukazuje da nigdje nije 

dobivena ocjena za visoku spremnost i da se u zaključku vidi da nedostaje ljudstva i resursa, Ivoslav Ban pita 

da li su namjerno ispušteni podaci o profesionalnim vatrogascima kod DVD-a Ivan Španac, načelnik ističe da 

su ovo podaci vezani isključivo za civilnu zaštitu i da se podaci odnose samo na vatrogasce koji sudjeluju u 

civilnoj zaštiti, Dino Piljić ističe da je postrojba civilne zaštite Općine Jelenje postrojba opće namjene i nisu 

ni blizu akciji spašavanja, ona je logističke namjene. 

Donošenje Zaključka o usvajanju Analize sustava civilne zaštite za 2021. godinu usvojeno je sa 7 glasova 

„ZA“, „SUZDRŽANI“ su Danko Baćac, Ivoslav Ban i Marinko Grabar. 

 

Točka 8. Dnevnog reda 

Davanje suglasnosti općinskom načelniku za pokretanje postupka za dugoročno kreditno zaduženje 

Općine Jelenje temeljem kojih će se donijeti Odluka o dugoročnom kreditnom zaduženju Općine 

Jelenje za sufinanciranje  projekata; Izgradnja dječjeg igrališta u Lukežima,  Rekonstrukcija 

Društvenog doma u Podkilavcu i Dogradnja dječjeg vrtića Grobnički tići - predlagatelj općinski 

načelnik,  izvjestiteljica pročelnica   

 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu za točku 8. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom da se nalazi 

u istome u trajanju od 59:14 do 1:20:59  , u navedenoj raspravi sudjelovali su Danko Baćac koji pita koliki 

iznos se odnosi na koji projekt, te pita da li se dio sredstava financira iz eu fondova budući da je za to dana 

suglasnost za 2 projekta, ističe da je navedeni iznos po njemu prevelik, ukazuje da postoji i zgrada u Jelenju 

koju treba urediti i pita da li se računa na eu sredstva u navedenim projektima, Dino Piljić ističe da se ovime 

samo daje suglasnost za pokretanje postupka, Marinko Grabar navodi kako misli da je navedena cifra prevelika 

i da mu nije jasno koliki iznos ide na koji projekt, Ivoslav Ban ukazuje da je ovo samo prvi korak u zaduživanju 

kao što je bio slučaj i sa školom, te ističe da je protiv proširenja vrtića, te ispravlja netočan navoda Danka 
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Baćca u svezi zgrade u Jelenju, te pojašnjava da ista nije bila oduvijek općinska, načelnik završno pojašnjava 

da svaki projekt mora krenuti od početka, te dodatno objašnjava trenutno stanje predmetnih projekata i navodi 

iznose.  

Siniša Linić dolazi na sjednicu u 19:17 sati. 

Davanje suglasnosti općinskom načelniku za pokretanje postupka za dugoročno kreditno zaduženje Općine 

Jelenje temeljem kojih će se donijeti Odluka o dugoročnom kreditnom zaduženju Općine Jelenje za 

sufinanciranje  projekata; Izgradnja dječjeg igrališta u Lukežima,  Rekonstrukcija Društvenog doma u 

Podkilavcu i Dogradnja dječjeg vrtića Grobnički tići usvojeno je s 8 glasova „ZA“, „SUZDRŽAN“ je Danko 

Baćac, „PROTIV“ su Ivoslav Ban i Marinko Grabar 

 

    Točka 9. Dnevnog reda 

Donošenje Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u dijelu k.č.4290 KO  Dražice ukupno 1177 m2  i 

Odluke o ovlaštenju općinskog načelniku za pokretanje postupka procjene, prodaje i sklapanja 

ugovora o prodaji dijela k.č. 4290 KO Dražice - predlagatelj  općinski načelnik, izvjestiteljica 

pročelnica 

 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu za točku 9. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom da se nalazi 

u istome u trajanju od 1:21:52 do 2:14:22, u navedenoj raspravi sudjelovali su Danko Baćac ističe da se 

raspravlja da li će se prodati sedmina površine koju je Špar otkupio, nije mu jasno iz projekta kolika je visina 

Špara, pita da li su kontaktirani mještani koji žive na predmetnoj lokaciji i da li se ima kakav utjecaj na vizualni 

izgled Špara, te pita da li su potrebe izmjene prostornog plana za navedeni projekt, Ivoslav Ban smatra da je 

predmetni projekt loša kopija iz kampanje hdz-a, smatra da je problem projekta jer će se zatvoriti prilaz 

parcelama u polju i da lokacija nije dobra zbog uključivanja u promet izlaskom iz marketa, Marinko Grabar 

slaže se s projektom ali ne s lokacijom projekta, zanima ga kako je riješen imovinsko pravni status objekta, 

načelnik ističe da su stanovnici udaljeni od pozicije gdje će se graditi te imaju drugi prilaz odnosno stanovnici 

ni na koji način nisu zakinuti, također naglašava da su uvjeti gradnje definirani i da je prilikom korone došlo 

do izražaja kako u općini nema dovoljne ponude, što se očitovalo traženjem propusnica u vrijeme pandemije, 

ukazuje da je rizik na investitoru te da je imovinsko pravno sve riješeno, odnosno da su vlasnici parcela prodali 

svoje zemljište na predmetnoj lokaciji. U drugom krugu rasprave sudjelovali su Ivoslav Ban naglašava da je 

površina koju općina prodaje puno veća od one u stvarnosti, odnosno da nije općinska nego da je to nečije 

privatno vlasništvo i pita zašto se o ovoj odluci nije provelo javno savjetovanje, Danko Baćac smatra da je 

jedan ovakav objekt potreban kao i jedna pekara, te ističe da je mišljenja da cesta koja prolazi predmetnom 

lokacijom da je puno uža u stvarnosti nego u projektu, načelnik ističe da postoji razlika između puta i ceste i 

da je točno tako ucrtana kako je u projektu i da ništa nije sporno, odnosno da nema šanse da se je izašlo izvan 

granica koje su dopuštene Zakonom, mještanka Mirjana Damijani ističe da je njezina kuća odmah iza lokacije 

gdje bi trebao biti Špar, kaže da tamo živi cijeli život i objašnjava situaciju koja je bila prilikom mjerenja ceste, 

odnosno kada su geodeti bili na terenu za vrijeme mandata načelnika Ervina Radetića i Branka Juretića, slaže 

se da općini treba ovakav objekt ali ne na toj lokaciji, načelnik ističe da nije upoznat šta se je događalo prije 

njegovog mandata ali da sada može potvrditi da je angažirana firma da ucrta cestu sukladno Zakonu i na taj 

način je to i napravljeno, još jednom ponavlja da se ni na koji način nisu uzurpirale privatne čestice jer to nije 

moguće, budući da to ne bi prošlo na katastru. 

Fedor Dorčić dolazi na sjednicu u 20:05 sati 

Marinko Grabar napušta sjednicu u 20:05 sati 

Mještanka Sanda Damijani naglašava da predmetna lokacija nije dobra, odnosno da će se narušiti izgled 

općine, podržava gradnju ali ne na toj lokaciji, načelnik još jednom ističe da se predmetni objekt namjerava 

graditi u građevinskom području, a ne na zelenoj površini, sve se radi sukladno propisima. Danko Baćac 

predlaže da se ova točka prebaci za iduću sjednicu, da ne dođe do nekog spora. 

Arsen Blažić napušta sjednicu u 20:10 sati. 

Načelnik završno još jednom ponavlja da je geodet sve izmjerio i odgovara svojim pečatom, sukladno Zakonu 

i pravilima struke. 

U raspravi za drugi dio točke 9. sudjelovali su Ivoslav Ban koji ističe da se krši Poslovnik jer nigdje ne piše da 

točka može imati više dijelova, načelnik dodatno pojašnjava da se drugi dio točke usvojio ali da se o njemu 



6 

nije raspravljalo pa je zato sada otvorena rasprava, ukazuje da se je moglo raspravljati ali nitko nije raspravljao 

o drugom dijelu točke, pročelnica dodatno pojašnjava zašto ova točka ima dva dijela. 

Donošenje Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u dijelu k.č.4290 KO  Dražice ukupno 1177 m2  i Odluke 

o ovlaštenju općinskog načelniku za pokretanje postupka procjene, prodaje i sklapanja ugovora o prodaji 

dijela k.č. 4290 KO Dražice usvojeno je sa 7 glasova “ZA“, „SUZDRŽAN“ je Danko Baćac, „PROTIV“ su 

Fedor Dorčić i Marinko Grabar  

 

Točka 10. Dnevnog reda 

Usvajanje V. izmjena Registra nerazvrstanih cesta na području Općine Jelenje - predlagatelj općinski 

načelnik, izvjestiteljica pročelnica 

 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu za točku 10. Dnevnog reda, za koju je utvrđeno audio zapisom da se nalazi 

u istome u trajanju od 2:25:20 do 2:27:42 , u navedenoj raspravi sudjelovali su Ivoslav Ban koji ističe da se u 

grafičkom prikazu vidi da će se sada glasati da nerazvrstana cesta bude ono što u stvarnosti nije nerazvrstana 

cesta nego put. 

Usvajanje V. izmjena Registra nerazvrstanih cesta na području Općine Jelenje usvojeno je sa 7 glasoav 

„ZA“, „SUZDRŽANI su Danko Baćac i Fedor Dorčić, „PROTIV“ je Ivoslav Ban 

 

Točka 11. Dnevnog reda 

Prijedlog općinskog vijećnika Ivoslava Bana za postavljenje križa na vrhu HUMA - predlagatelj i 

izvjestitelj općinski vijećnik Ivoslav Ban           

 

Materijale za ovu točku Dnevnog reda vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu.  

Ivoslav Ban uvodno izlaže točku 11. Dnevnog reda. 

Nitko se ne javlja za riječ, pa se prelazi na glasanje. 

Prijedlog općinskog vijećnika Ivoslava Bana za postavljenje križa na vrhu HUMA nije usvojen s 8 glasova 

„PROTIV“, „ZA“ su Fedor Dorčić i Ivoslav Ban. 

 

Predsjednik Vijeća zahvaljuje vijećnicima na sudjelovanju i pozdravlja ih, te zaključuje 7. sjednicu Vijeća 

Općine Jelenje u 20:44 sati. 

 

     Zapisničar          Predsjednik Vijeća 

 

___________________               __________________ 

    Boris Kovačić                          Dino Piljić 


